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Tbv Statenvergadering d.d  14-12-2015  

Commissie Mobiliteit en Financiën  

Datum commissievergadering 23-11-2015  

 

 

Voordracht 91 

 

Onderwerp: Voordracht aanpassing tarieven nazorgheffing stortplaatsen 

2015, Tarieven nazorgheffing stortplaatsen 2016 en begroting 2016 van het 

Fonds nazorg gesloten stortplaatsen Noord-Holland 

 

 

De commissie adviseert: de voordracht als hamerstuk voor te leggen aan  

Provinciale Staten van 14 december 2015. 

 

Voor de behandeling van dit punt in de commissie M&F: zie hieronder het uittreksel uit het conceptverslag 

van de vergadering van de commissie 23 november 2015.  

 

5e. Financiën/Milieu; Voordracht aanpassing tarieven nazorgheffing stortplaatsen 2015, Tarieven 

nazorgheffing stortplaatsen 2016 en begroting 2016 van het Fonds nazorg gesloten stortplaatsen Noord-

Holland 

De heer Hietbrink (GroenLinks) vraagt over de gehanteerde rekenrente of in de begroting ook rekenrente 

wordt gehanteerd. Zo niet, is het dan wenselijk om voor de langere termijn te streven naar een 

rekenrente? 

 

De heer Van Straaten (VVD) constateert dat dit het enige beleidsterrein is waarvoor geldt dat 

schatkistbankieren niet van toepassing is, omdat daarmee niet het verlangde rendement zal worden 

behaald. De beleggingen hebben goed gerendeerd. Een dergelijk resultaat valt niet altijd te garanderen. 

De VVD kan zich vinden in het voorzichtigheidshalve uit blijven gaan van een rekenrente van 5%. 

 

De heer Den Uyl (PvdA) wijst erop dat de resultaten uit het verleden geen garantie geven voor de 

toekomst. Nu de rente daalt, is het de vraag of nog kan worden uitgegaan van 5%. Heeft de 

beleggingscommissie recent geadviseerd over de rekenrente? Mogelijk is het 5% voor de eerste jaren wat 

aan de hoge kant. De heer Den Uyl laat zich graag overtuigen. 

 

Gedeputeerde Post vertelt dat door Provincie Noord-Holland op dit moment 0% rente wordt gehanteerd, 

omdat schatkistbankieren hoegenaamd niets oplevert. Het grote verschil met het fonds is dat het fonds 

niet gehouden is om tot schatkistbankieren over te gaan en dus een beleggingsportefeuille hanteren. De 

beleggingscommissie adviseert niet over de te hanteren rekenrente, maar de commissie vindt het 

percentage dat de provincie aanhoudt wel realistisch, gegeven de beleggingsportefeuille die er is. De 

gedeputeerde weet niet van wanneer de opmerking van de beleggingscommissie dateert. De 
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gedeputeerde gaat ervan uit dat beleggingscommissie zodanig proactief is dat de provincie wordt 

gewaarschuwd wanneer er een probleem dreigt te ontstaan. Het resultaat dat vorig jaar is behaald, is fors. 

Het is nog niet duidelijk of dit jaar hetzelfde resultaat wordt behaald. De gehanteerde rekenrente is 

daarmee niet aan de hoge kant en in verhouding tot het destijds gekozen beleggingsprofiel.  

 

De voorzitter constateert dat de commissie akkoord gaat met de voorstellen. De voordracht zal als 

hamerstuk worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 


